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Middels deze brief wil ik jullie op de hoogte brengen van de ontwikkelingen die er zijn rondom de 

wijkoverleggen binnen de gemeente Ridderkerk. 

Ik had gehoopt dat ik dit bericht pas met jullie had kunnen delen als er meer bekend was of dat ik het 

goede nieuws had kunnen schrijven dat de wijkoverleggen blijven bestaan in hun huidige vorm. 

Helaas kan dit nieuws nu niet gebracht worden en is er al zoveel geschreven in de media dat ik u als 

voorzitter zoveel mogelijk wil informeren over de huidige stand van zaken. 

In december hebben alle voorzitters een brief (die als bijlage zal worden meegestuurd) ontvangen 

dat de ambtelijke ondersteuning wordt opgeschort. Als reden hiervoor werd gegeven dat er bij 

verschillende wijkoverleggen medewerkers van de gemeente, bestuurders en partners onheus zijn 

bejegend. 

Meteen na ontvangst van deze brief heb ik een (heel prettig) gesprek gehad met onze wijkregisseur 

en afgesproken het voor dat moment even te laten rusten en dat we na overleg met de gemeente 

begin januari hier verder op door zouden gaan en ik het wijkoverleg Slikkerveer verder zou 

informeren. Er was tenslotte bij ons wijkoverleg niets voorgevallen dus ik ging er op dat moment 

vanuit dat we wel weer gewoon verder zouden kunnen met ons wijkoverleg met de daarbij 

behorende ambtelijke ondersteuning vanuit de gemeente. 

Wel zijn we als gezamenlijke voorzitters van de wijkoverleggen bij elkaar gekomen om e.e.a. met 

elkaar te bespreken. Tijdens dit eerste overleg hebben we een gezamenlijke brief naar het College 

opgesteld waarin we duidelijk hebben aangegeven ons niet in de beschreven situatie te herkennen 

en dat we gezamenlijk in gesprek willen met het College. 

Hierop hadden we nog geen reactie gehad en op 19 januari werd er een thema avond over 

participatie gehouden voor het College. De voorzitters hebben dus wederom een brief naar het 

College en de complete raad gestuurd. Hierop hebben alle voorzitters een uitnodiging gehad om met 

de wethouder een gesprek te hebben. Dit waren helaas allemaal individuele gesprekken. Tijdens 

deze gespreken is alle voorzitters toegezegd dat er binnenkort met alle voorzitters weer overleg zou 

plaatsvinden over het vervolg van de wijkoverleggen. Dat er al jaren wordt gezocht naar een andere 

opzet of structuur dat weten we allemaal. Maar zolang die nieuwe opzet er niet is zou naar mijn idee 

het wijkoverleg gewoon in de huidige vorm moeten blijven bestaan. Ik heb tijdens dit gesprek met de 

wethouder aangegeven dat ik deze manier van communiceren heel onbeschoft vindt. De deelnemers 

van de wijkoverleggen zijn betrokken inwoners van de wijken die vaak jarenlang hun vrije tijd en 

energie steken in de wijkoverleggen. Zij denken constructief mee en hebben goede inbreng. Ik ben 

daar trots op en vindt de manier waarop de wijkoverleggen van de kaart worden geveegd en zo de 

vrijwilligers aan de kant worden gezet heel onbehoorlijk. Zo ga je niet met mensen om. 

Afgelopen donderdag 19 januari is de thema avond in het gemeentehuis gehouden en de meeste 

voorzitters zaten op de publieke tribune. Helaas konden we niet inspreken, maar er zijn door de 

diverse partijen heel veel kritische vragen gesteld waardoor we ons door diverse partijen wel 

gesteund voelden. 

Het was wel pijnlijk om de wethouder herhaaldelijk te horen zeggen dat de wijkoverleggen (en dus 

ook de wijkideeteams) niet representatief zijn voor de wijken. Tijdens de presentatie van de nieuwe 

ideeën rondom de participatie ontbrak ook het wijkoverleg. Kortom er wordt tegen ons in de 

gesprekken gezegd we gaan door ontwikkelen en we spreken binnenkort verder met de voorzitters 



over het vervolg. Maar in principe heeft de wethouder de wijkoverleggen al afgeschaft. We komen 

tenslotte in haar nieuwe plannen niet meer voor. 

De manier waarop de gemeente verdient absoluut geen schoonheidsprijs. Naar mijn idee was het 

beter geweest als er eerst met de wijkoverleggen was gesproken om het in een ander jasje te gaan 

gieten. We hebben de afgelopen jaren vaak genoeg benoemd dat we misschien naar een andere 

vorm moeten. Maar het is nogal kort door de bocht en voor mij niet acceptabel om op deze manier 

de stekker uit de wijkoverleggen te trekken. 

Als voorzitters van de wijkoverleggen zitten we momenteel met grote regelmaat bij elkaar om met 

elkaar te bekijken op welke manier we de gemeente op andere gedachten kunnen brengen. 

Wat mij betreft gaar ons wijkoverleg dat gepland staat op 22 februari dan ook gewoon door, met of 

zonder ambtelijke ondersteuning. 

Wegens de AVG heb ik niet alle emailadressen van de deelnemers aan ons wijkoverleg. Als jullie iets 

willen weten kunnen jullie mij mailen naar| Het zou sowieso fijn 

zijn als iedereen mij even zijn/haar emailadres stuurt. 

(geanonimiseerd)  

Dus is voor nu even de stand van zaken. Als er vragen zijn stel ze gerust. Als er weer ontwikkelingen 

zijn dan breng ik jullie weer op de hoogte. 

Met vriendelijke groeten, 

(geanonimiseerd)




